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– Złote i Diamentowe 
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\\\ JÓZEFÓW 

Ta inwestycja wzbudziła  
w mieszkańcach sporo emocji! 
Kilka dni temu rozpoczęła się 
przebudowa ul. Szerokiej  
na odcinku od ul. Zawiszy  
do ul. Górnej, gdzie wycięto 
część drzew.

N a budowę dróg czeka wielu 
mieszkańców, ale ta inwestycja 

już na początku realizacji wzbudziła 
wiele emocji. Przebudowa fragmen-
tu ul. Szerokiej od ul. Zawiszy do ul. 
Górnej obejmuje m.in. wycinkę drzew, 
które kolidują z przebiegiem inwesty-
cji. Obejmuje ona budowę nowej na-
wierzchni asfaltowej, wybudowanie 
zjazdów indywidualnych prowadzą-
cych do posesji, budowę nawierzchni 
dojścia do furtek, wybudowanie wynie-
sionych skrzyżowań, wykonanie pro-

gów zwalniających, budowę chodnika 
i ścieżki rowerowej.

Emocje wywołała wycinka drzew. 
– Na ul. Szerokiej był kawałek lasu. Jest 
okres lęgowy. Czy naprawdę to jest ko-
nieczne? Naprawdę jest tu potrzebny 

szeroki pas ruchu? – komentuje na 
lokalnym forum internetowym pani 
Kinga, mieszkanka Józefowa, która 
opublikowała zdjęcia z terenem, gdzie 
wycięto drzewa pod budowę nowej 
drogi. 

Kontrowersyjna budowa 
ulicy Szerokiej

Na ul. Szerokiej wycięto drzewa, które kolidowały z inwestycją
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GAAwantura o kuchnię 
w „Dwójce”
\\\ KARCZEW 

Czy szkolna stołówka w SP nr 2 w Karczewie zostanie 
zamknięta? Czy jednak będzie catering? Sprawa nabrała tempa, 
po tym, jak nasza redakcja nagłośniła kuchenny problem.

Marzena Kondej, dyrektorka SP nr 2 w Karczewie pokazuje kuchnię  
do remontu
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Pani Aleksandra tłumaczy, że prze-
budowa tego fragmentu drogi była 
planowana już od dawna. – Ul. Szeroka 
prowadzi od ul. Wawerskiej i w pew-
nym miejscu nagle się kończy – pod-
kreśla mieszkanka Józefowa. I dodaje, 
że wycinka drzew jest konieczna, aby 
powstała tam droga, którą będzie moż-
na dojechać do ul. 3 Maja.

\\\   Budowa czeka od 10 lat
Głos w tej sprawie zabrał także 

Urząd Miasta Józefów, który podkreśla, 
że najwięcej wniosków, które wpływają 
do rady miasta, dotyczy właśnie utwar-
dzania dróg. – Mieszkańcy ul. Szerokiej 
postulują przebudowę drogi od kilku-
nastu lat, a prace nad realizowanym 
właśnie odcinkiem trwały od ponad 
10 lat! – zaznacza józefowski urząd. I 
tłumaczy, że po wielu latach nareszcie 
udało się uregulować status prawny 
tego fragmentu drogi i w tym roku 
zostanie położony asfalt na ostatnim 
odcinku. 

\\\   Drzewa kolidują  
z inwestycją

– Przy budowie dróg i realizacji 
innych inwestycji wycinane są tylko te 

drzewa, które kolidują z przedsięwzię-
ciem – wyjaśnia urząd. – Projektant dą-
ży do zaprojektowania trasy inwestycji 
tak, aby minimalnie ingerować w ist-
niejący drzewostan. Jednak w przypad-
ku terenu takiego jak na ul. Szerokiej, 
jest to niezwykle trudne. Projektant 
oznacza na mapie drzewa, które muszą 
zostać usunięte ze względu na kolizję 
z daną inwestycją lub ze względu na 
potencjalne osłabienie podczas budo-
wy i zagrożenie dla mienia oraz życia 
– tłumaczy urząd miasta. I podkreśla, 
że należy przewidzieć konsekwencje 
pozostawienia drzew, które nie znajdu-
ją się bezpośrednio w pasie drogowym, 
ale mogą zostać naruszone podczas bu-
dowy. W przyszłości np. podczas zimo-
wych czy wiosennych nawałnic może to 
doprowadzić do tragedii. 

\\\   Nie było ptasich gniazd
W ramach wycinanych drzew 

miasto realizuje zastępcze nasadzenia 
drzew np. przy nowych inwestycjach, 
takich jak park nad Świdrem. Urząd 
tłumaczy, że przed wycinką drzew 
na ul. Szerokiej, specjalistyczna firma 
dokonała przeglądu drzewostanu pod 
kątem obecności ptasich gniazd. – W 

tym przypadku ich tam nie stwierdzo-
no – zaznacza ratusz. I dodaje, że wy-
cinka drzew była konieczna nie tylko 
z powodu budowy drogi, ale także 
przez budowę wodociągu, który tam  
powstanie. 

– Wiele leśnych dróg, po których 
zwyczajowo jeżdżą mieszkańcy do 
swoich domów, tak naprawdę należy 
do osób prywatnych np. odcinek jednej 
z ulic między ul. Dobrą a Wilsona, lasów 
państwowych np. zmodernizowany w 
zeszłym roku fragment ul. Asnyka albo 
nie ma ustalonych właścicieli, jak w 
przypadku dróg na Górkach, Błotach 
i w centrum miasta. To bardzo kom-
plikuje sprawę. W wielu przypadkach 
miasto musi uzyskać prawo własno-
ści nieruchomości, na której droga ma 
zostać zbudowana, poprzez proces 
sądowy – wyjaśnia józefowski ratusz. 
I tłumaczy, że w ostatnim czasie do 
urzędu wpłynęło kilkadziesiąt wnio-
sków od mieszkańców dotyczących 
budowy drogi, jednak miasto nie może 
zrealizować tych planów, dopóki właś-
ciciele nieruchomości, nie sprzedadzą 
ich miastu. 

Agnieszka Jaskulska

Kontrowersyjna budowa 
ulicy Szerokiej

\\\ JÓZEFÓW 

W niedzielę, 4 czerwca,  
o świcie na jednej z posesji  
w Józefowie doszło do pożaru 
samochodu osobowego.  
Na miejscu interweniowała 
straż pożarna, policja i karetka 
pogotowia.

Wniedzielę o świcie mieszkańcy 
jednej z posesji przy ul. Ryba-

ckiej w Józefowie przeżyli chwile gro-
zy. Przy domu jednorodzinnym palił 
się Nissan. – Po godz. 3.20 wyjrzałam 
przez okno i zobaczyłam mój samo-
chód, który stoi w płomieniach. Słychać 
było huk i wybuchy. W panice zadzwo-
niłam po pomoc – opisuje dramatycz-
ną noc Joanna Brzezińska, mieszkanka 
Józefowa. – Byłam przerażona, że ogień 
przedostanie się dalej na budynek, ale 
strażacy przyjechali na miejsce błyska-
wicznie – podkreśla pani Joanna. 

Na miejscu interweniowało kilka 
jednostek straży pożarnej: JRG Otwock, 

OSP Świdry Małe, OSP Józefów, a tak-
że policja i pogotowie ratunkowe. Na 
posesji przy domu jednorodzinnym 
płonął samochód. Dzięki szybkiej in-
terwencji strażaków ogień nie objął 
budynku. Pożar auta został ugaszony. 

– Jestem niezmiernie wdzięczna 
strażakom za ugaszenie pożaru, dzię-
ki którym udało się ocalić dom. Naj-
ważniejsze, że nikomu nic się nie sta-
ło – podkreśla pani Joanna. – Strażak 

to człowiek o wielkim sercu, ratujący 
ludzkie życie, to człowiek, który pracu-
je 24 godziny i zawsze jest gotowy, by 
pomagać. W akcji uczestniczyło wielu 
strażaków i wszystkim bardzo dzię-
kuję. Życzę błogosławieństwa Bożego 
wszystkim strażakom, policjantom, 
którzy byli na miejscu, a także ratow-
nikom z karetki pogotowia – mówi 
mieszkanka Józefowa. . 

Agnieszka Jaskulska

Rodzina dziękuje strażakom

Na miejscu zdarzenia interweniowało kilka jednostek straży pożarnej
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\\\ KARCZEW 

Ponad pół wieku temu  
29 par z gminy Karczew 
połączyło gorące uczucie, 
które zaprowadziło ich  
przed ołtarz. Dziś świętują 50  
i 60 lat pożycia małżeńskiego. 

Ponad pół wieku temu 29 par z 
gminy Karczew połączyło gorące 

uczucie, które zaprowadziło ich przed 
ołtarz. Tam przysięgali sobie miłość, 
wierność i uczciwość małżeńską. Kilka 
dni temu obchodzili niezwykłą roczni-
cę. Po tylu latach wspólnego pożycia w 
zdrowiu i chorobie, 29 małżeństw po-
nownie mogło powtórzyć słowa przy-

sięgi i ślubować sobie miłość, wierność 
i uczciwość małżeńską. Uroczystość 
Złotych i Diamentowych Godów odbyła 
się w Sali Konferencyjnej Urzędu Miej-
skiego w Karczewie, gdzie nie zabrakło 
wzruszeń i chwil szczęścia. Ten piękny 
jubileusz to wyjątkowy przykład miło-
ści, przyjaźni, wytrwałości i wzajemne-
go wsparcia, które towarzyszyło tym 
małżeństwom przez wszystkie trudy 
i radości życia.

\\\   Jubilaci obchodzący  
Złote Gody
1. Teresa i Jan Książkowie
2. Elżbieta i Jan Guzowie
3. Teodora i Ryszard Niziołkowie
4. Janina i Wojciech Lewandowscy
5. Elżbieta i Stanisław Jobdowie
6. Zofia i Mieczysław Bąkowie

7. Teresa i Józef Kociszewscy
8. Zofia i Wojciech Książkowie
9. Krystyna i Marian Olszewscy
10. Teresa i Janusz Olszewscy
11. Janina i Ryszard Koprowiczowie
12. Marianna i Ryszard Brzezińscy
13. Anna i Kazimierz Borkowscy
14. Teresa i Janusz Wdowikowie
15. Barbara i Karol Biedrzyccy
16. Ewa i Jerzy Olszewscy
17. Lucyna i Józef Ostrowscy
18. Lucyna i Tadeusz Trzaskowscy
19. Danuta i Ryszard Kowalczykowie
20. Wiesława i Bogusław Strzyżewscy
21. Józefa i Włodzimierz Olszewscy
22. Krystyna i Henryk Grąbczewscy
23. Małgorzata i Andrzej Maśni
24. Alicja i Janusz Sacharczukowie

\\\   Jubilaci obchodzący  
Diamentowe Gody
1. Antonina i Henryk Trzepałkowie
2. Krystyna i Zygmunt Chmielakowie
3. Elżbieta i Jan Olszewscy
4. Wanda i Jan Boguszowie
5. Jadwiga i Bogdan Kasprzakowie

Jubilaci obchodzący Diamentowe 
Gody zostali odznaczeni statuetkami, 
a akt dekoracji został dokonany przez 
Michała Rudzkiego, burmistrza gminy 
Karczew. Po oficjalnej części uroczysto-
ści, jubilaci i goście zostali zaproszeni 
na poczęstunek. Na stole pojawił się 
przepyszny tort. Nie zabrakło także 
uroczystego toastu i życzeń. 

Agnieszka Jaskulska

Złote i Diamentowe 
Gody

 29 małżeństw z gminy Karczew obchodziło piękny jubileusz
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dokończenie ze str. 1

Ten piękny jubileusz 
to wyjątkowy przykład 

miłości, przyjaźni, 
wytrwałości i wzajemnego 

wsparcia



3NR 26 (2) 7 CZERWCA 2023AKTUALNOŚCI

W Szkole Podstawowej nr 2 w 
Karczewie uczy się kilkuset 

uczniów, z których wielu korzysta z 
przygotowywanych w szkolnej kuchni 
obiadów. – Pełnowartościowy obiad, 
który jest przygotowywany w naszej 
kuchni, kosztuje tylko 8 zł. To niewiele, 
zwłaszcza że nasze kucharki świetnie 
gotują i uczniom smakuje to, co dostają 
na talerzu – mówi w rozmowie z „Prze-
glądem Otwockim”, Marzena Kondej, 
dyrektorka SP nr 2. I dodaje, że caterin-
gowe obiady, które zamawiają placów-
ki oświatowe, są znacznie droższe i nie 
zawsze smakują dzieciom. 

\\\   Kontrola  
i zalecenia Sanepidu 

Szkolna kuchnia, która od dekad 
nie przeszła generalnego remontu, z 
wyjątkiem kilku nowych urządzeń, 
przypomina te z czasów komuny. Jej 
los został przesądzony 16 maja, kie-
dy pracownicy otwockiego Sanepidu 
przeprowadzili kontrolę w karczew-
skiej „Dwójce”. 

Sanepid nie miał wątpliwości, że 
kuchnia rodem z PRL-u, nie nadaje 
się do bezpiecznego dalszego użytko-
wania. – Przez wakacje konieczne jest 
przeprowadzenie remontu pomiesz-
czeń, w przeciwnym wypadku szkol-
na kuchnia zostanie zamknięta i od 

1 września placówka będzie musiała 
skorzystać z cateringu – podkreśla w 
rozmowie z „Przeglądem” dr n. med. 
Agata Wolska, dyrektor Powiatowej 
Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w 
Otwocku. 

Zgodnie z zaleceniami Sanepidu, 
remont obejmuje m.in. naprawę in-
stalacji wodnej, wymianę glazury i te-
rakoty, malowanie ścian, sufitów oraz 
wymianę regałów. 

\\\   W szkolnej kuchni  
panują fatalne warunki

Zalecenia Sanepidu postawiły 
Marzenę Kondej, dyrektorkę Szkoły 
Podstawowej nr 2 w Karczewie w nie-
zwykle trudnej sytuacji. Postanowili-
śmy to sprawdzić. Po opublikowaniu 
na facebookowym profilu „Przeglądu 
Otwockiego” filmu, który pokazał fatal-
ny stan kuchni w internecie rozgorzała 
gorąca dyskusja.

– W kuchni panują złe warunki, 
które zagrażają zdrowiu kucharek, któ-
re przygotowują posiłki dla uczniów. 
Na ścianach występuje pleśń i grzyb, 
które nie schodzą nawet po czyszcze-
niu, glazura jest popękana, z podłogi 
wystają kafelki. W pomieszczeniach 
gospodarczych są wystające włazy do 
studzienek, o które z łatwością można 
się potknąć. Szafki i regały są sprzed 

kilkunastu lat, a kuchenny wyciąg to 
prawdziwy koszmar. On nie działa, 
tak jak powinien. Dlatego zimą, kiedy 
panie gotują i w pomieszczeniach jest 
tak naparowane, że prawie nic nie wi-
dać, drzwi na zewnątrz muszą być cały 
czas otwarte, aby zapewnić wentylację 
– wylicza dyrektorka Marzena Kondej. I 
dodaje, że mimo sprzątania, wietrzenia, 
w kuchni nadal unosi się specyficzny i 
nieprzyjemny zapach. – Pomieszczenia 
wymagają kompleksowego remontu, 
ale czasu jest tak niewiele, że nie wia-
domo, czy w budżecie gminy znajdą 
się pieniądze na modernizację kuchni i 
czy uda się wykonać remont do końca 
wakacji – podkreśla dyrektorka SP nr 2. 

\\\   Pieniądze były,  
ale zabrakło wykonawcy

Marzena Kondej dodaje, że od roku 
prosi Urząd Gminy Karczew o przepro-
wadzenie remontu kuchni, który miał 
kosztować ponad 400 tys. zł. O to zapy-
taliśmy Michała Rudzkiego, burmistrza 
gminy Karczew. Okazało się, że radni 
przeznaczali z gminnej kasy pieniądze 
na remont. – Rok temu ogłosiliśmy 
przetarg na modernizację kuchni, ale 
żadna firma nie była zainteresowana 
wykonaniem remontu w SP nr 2 – mó-
wi burmistrz Rudzki. Teraz remont 
okazał się priorytetem, na który samo-
rząd nie ma pieniędzy. To poruszyło 
mieszkańców, którzy przyszli na sesję 
Rady Gminy Karczew (18 maja). 

\\\   Burzliwa sesja  
i szukanie winnych

Takiego poruszenia na sali obrad 
już dawno nie było. W sesji uczestni-
czyli rodzice, a także pracownicy i dy-

rekcje szkół oraz przedszkoli. Dyskusja 
na sesji była bardzo burzliwa i często 
wymykała się spod kontroli. Goście i 
samorządowcy przekrzykiwali się, 
trzaskali drzwiami i szukali winnego 
zaistniałej sytuacji. Większość radnych 
podkreślała, że gmina planuje wiele in-
westycji, mimo że w budżecie nie ma 
pieniędzy na bieżące rachunki. Radny 

Jobda stwierdził, że inwestycje to nie 
koncert życzeń, na który można w 
nieskończoność zaciągać kredyty. Bur-
mistrz wyjaśnił, że w ostatnich latach 
gmina została oddłużona i obecnie ma 
najmniejsze zadłużenie w porównaniu 
do poprzednich lat i sąsiednich samo-
rządów.

– Tu nie ma nad czym się zasta-
nawiać. Pieniądze na takie zadania w 
budżecie muszą się znaleźć. Tak jak na 
remont hali sportowej, na którą gmina 
dostała 1 mln zł dofinansowania. Jak 
mamy przyciągnąć przedsiębiorców i 

inwestorów z zewnątrz, jeżeli samo-
rząd nie chce nic z tym zrobić. Czasami 
trzeba zaciągnąć duży kredyt na inwe-
stycję. To nasze dzieci będą go spłacać, 
przecież to one będą pracowały na 
gminę Karczew – grzmiał podczas sesji 
jeden z rodziców. 

\\\   Jaki będzie 
finał przetargu?

Podczas sesji (18 maja) nie udało 
się znaleźć pieniędzy na remont kuchni, 
ale przyznano 16 tys. zł na aktualizację 
kosztorysu inwestycji. Pieniądze na 
modernizację kuchni mają pochodzić 
ze sprzedaży gminnych nieruchomo-
ści. W poniedziałek, 29 maja ogłoszono 
przetarg na modernizację pomieszczeń 
kuchni szkolnej wraz z instalacją wen-
tylacji w SP nr 2. Termin składania 
ofert upływa 13 czerwca. Jeśli zostanie 
wybrany wykonawca, będzie miał 105 
dni na realizację zadania od daty pod-
pisania umowy. – Wiadomo już, że od 
września do połowy października, w 
kuchni nie będzie przygotowywanych 
posiłków dla dzieci. W tym okresie 
uczniom zostaną zapewnione obiady 
w formie cateringu – mówi dyrektorka 
Marzena Kondej w rozmowie z „Prze-
glądem”.

Tekst i zdjęcia 
Agnieszka Jaskulska

Awantura o kuchnię w „Dwójce”

Jedno z pomieszczeń gospodarczych

Burzliwa sesja Rady Gminy Karczew

– Obiady w szkole kosztują rodziców tylko 8 zł. Muszą znaleźć się pieniądze  
na remont kuchni – podkreśla dyrektorka Marzena Kondej

dokończenie ze str. 1

Takiego poruszenia  
na sali obrad już dawno 

nie było
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Studia stacjonarne to inaczej po prostu 
studia dzienne. Na uczelniach państwo-
wych są prowadzone bezpłatnie. Zajęcia 
zazwyczaj odbywają się od poniedziałku 
do piątku w godzinach rannych i wczes-
nopopołudniowych. 

Studia niestacjonarne to studia 
zaoczne i za taki rodzaj studiowania 
trzeba już uiszczać cykliczną opłatę w 
formie czesnego. Zajęcia zazwyczaj od-
bywają się w weekendy, przeważnie co 
drugi tydzień. Nauka trwa wtedy cały 
dzień, od godzin wczesnorannych do  
późnowieczornych. 

\\\ Jak wyglądają zajęcia?
Na studiach stacjonarnych uczymy się 

wszystkiego swoim, powolnym tempem, 
nie ma pośpiechu przed końcem roku aka-
demickiego. Wykładowca może na spokoj-
nie przekazywać całą niezbędną wiedzę do 
zaliczenia przedmiotu.

Studia niestacjonarne wiążą się z wiele 
większym nakładem pracy własnej, jeśli 
chodzi o przyswajanie wiedzy. Słuchacze 
studiów zaocznych raczej dostają wska-
zówki, podpowiedzi i ogólny zarys po-
dejmowanego problemu – resztę muszą 
zrobić sami.

\\\ Które studia dają więcej? 
Jakie wybrać?

Między studentami cały czas krąży opi-
nia, że studia zaoczne oferują znacznie niż-
szy poziom nauczania niż studia dzienne, 
a słuchacze studiów zaocznych wynoszą z 
zajęć nieporównywalnie mniej wiedzy, niż 
studenci uczęszczający na zajęcia w trybie 
dziennym. Nic bardziej mylnego.

Zarówno ilość materiału, jak i poziom 
zajęć na studiach niestacjonarnych nie 
odbiegają od studiów stacjonarnych. 
Największa różnica to czas. Słuchacze 
studiujący zaocznie mają tylko dwa dni 
na przyswojenie i opanowanie materiału, 
który ich koledzy ze studiów dziennych 
przyswajają przez tydzień.

Studia stacjonarne to najlepsze wyjście 
dla osób, które na pierwszym miejscu sta-
wiają naukę. Idealna propozycja dla ludzi, 
którzy chcą spędzać całe dnie na uczelni, 
wykładach i ćwiczeniach. 

Studia niestacjonarne powinni wybrać 
ci, którzy chcą połączyć pracę i studio-
wanie. To jednak forma dla osób bardzo 
zorganizowanych, potrafiących pracować 
samodzielnie i  systematycznie, gotowych 
na poświęcenie wolnych weekendów.

Redakcja

Studia stacjonarne  
czy niestacjonarne?
Wielu przyszłych studentów zastanawia się, który tryb studiowania wybrać, by osiągnąć  
większe korzyści. Na które się lepiej zdecydować?
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Prawie wszyscy pracodawcy patrzą inaczej na tych, 
którzy posiadają wyższe wykształcenie oraz inaczej na 
tych, którzy go nie posiadają. Stopień ukończonych 
studiów może mieć duże znaczenie na rynku pracy. Na 
czym polega największa różnica pomiędzy licencjatem  
a magistrem?

\\\ Licencjat
Jeszcze do niedawna panowała opinia, że tytuł 

licencjata nie daje zbyt dużych możliwości i nie gwa-
rantuje znalezienia pracy. Taki tytuł uzyskujemy wcześ-
niej, bo już po trzech latach nauki. Jest to pierwszy 
stopień studiów, ale nie oznacza to, że jest zbędny.

Nie można twierdzić, że tytuł licencjata jest ni-
czym. To pierwsze, poważne ukoronowanie ukończe-

nia studiów. Osoba posiadająca taki tytuł może zostać 
o wiele lepiej potraktowana niż osoba, która nie posia-
da wykształcenia wyższego. Wbrew pozorom, licencjat 
daje możliwości na: płatne staże, prestiżowe praktyki 
i powiększenie oraz urozmaicenie swojego CV, które 
jest ważne dla przyszłego pracodawcy.

\\\ Magister
Mówi się, że tytuł magistra to przepustka do lepiej 

płatnych stanowisk. Czy chcemy czy nie, magister 
może otworzyć drzwi, do których licencjat nie ma 
dostępu. W niektórych branżach większe znaczenie 
mają doświadczenie i odpowiednie umiejętności, ale 
są takie branże, w których nie dostaniemy pracy, nie 
mając wyższego wykształcenia. Chyba nikt nie jest  

w stanie wyobrazić sobie chirurga, który skończył 
liceum lub technikum, prawda?

Przy wyborze studiów i mając na względzie miej-
sce pracy, w którym chcielibyśmy pracować w przy-
szłości, warto zastanowić się, czy dla tego obszaru 
najważniejszą sprawą będzie uczelnia, tytuł czy do-
świadczenie i umiejętności. 

Każda branża jest inna i w każdej coś innego 
będzie miało znaczenie. Nie możemy się więc kie-
rować myśleniem, że licencjat da nam więcej moż-
liwości. Nie zawsze tak jest. Studia to nie wszystko 
i nie zagwarantują nam dobrej pracy czy odpo-
wiedniej wypłaty w przyszłości. Przynajmniej nie  
w każdym przypadku.                              

  Redakcja

Licencjat a magister. Co się liczy na rynku pracy?
Wielu studentów zastanawia się, jaki tytuł ma większe znaczenie na rynku pracy – licencjat czy magister?  
Który z tych dyplomów zwiększa szanse na znalezienie wymarzonej pracy?
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Na podstawie art. 11 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2023 r. poz. 977) oraz art. 39 pkt 1 
ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnieniu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 
oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2022 r., poz. 1029, z późn. zm.), zawiadamiam o podjęciu przez Radę Miasta Otwocka w dniu 31.05.2023 r. uchwały 
Nr LXXXIII/909/23 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego  
miasta Otwocka.

Jednocześnie na podstawie art. 54 ust. 2 w zw. z art. 46 ust. 1 pkt 1 
ustawy o udostępnieniu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale 
społeczeństwa w ochronie środowiska oraz ocenach oddziaływania 
na środowisko, zawiadamiam o wszczęciu strategicznej oceny 
oddziaływania na środowisko zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego.

Obszar objęty zmianą studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego został wskazany na załączniku 
graficznym do obwieszczenia.

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego została 
opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta 
Otwocka https://bip.otwock.pl/ (zakładka Uchwały Rady Miasta).

Zainteresowani mogą:
1) zapoznać się z dokumentacją sprawy w Urzędzie Miasta Otwocka – 
Wydział Planowania Przestrzennego, ul. Armii Krajowej 5 w godzinach 
pracy Urzędu tj. poniedziałki 8-18 oraz od wtorku do piątku w godzinach 
8-16;
2) składać wnioski do zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego w terminie do 28.06.2023 r.

Wnioski należy składać do Prezydenta Miasta Otwocka w formie papierowej w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Pracowniczych UM Otwocka w godzinach 
pracy Urzędu bądź drogą pocztową na adres: Urząd Miasta Otwocka, ul. Armii Krajowej 5, 05-400 Otwock lub w formie elektronicznej poprzez platformę  
ePUAP lub pocztę elektroniczną na adres: umotwock@otwock.pl - bez konieczności opatrywania ich bezpiecznym podpisem elektronicznym.

Wniosek musi zawierać dane wnioskodawcy tj. imię i nazwisko lub nazwę jednostki organizacyjnej, adres oraz oznaczenie nieruchomości, której wniosek 
dotyczy tj. adres lub numer działki i obrębu ewidencyjnego. Wzór wniosku dostępny jest na stronie Biuletynu Informacji Publicznej razem z niniejszym 
obwieszczeniem.

Organem właściwym do rozpatrzenia wniosków jest Prezydent Miasta Otwocka. Wnioski złożone po terminie pozostaną bez rozpatrzenia.
PREZYDENT MIASTA OTWOCKA 

Jarosław Tomasz Margielski

OBWIESZCZENIE PREZYDENTA MIASTA OTWOCKA
z dnia 2 czerwca 2023 r.

o przystąpieniu do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Otwocka

Informacje, o których mowa w art. 13 ust. 1 i 2 RODO. 
Realizując obowiązek wskazany w art. 13 ust. 1 i 2 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z 27.4.2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku  
z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (Dz. Urz. UE L Nr 119, s. 1 ze zm.), dalej jako „RODO”,   
w związku z podstawie art. 17a pkt 2 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2018 r. poz. 1945 z późn. zm.)  informuję, iż: 
1.  Administratorem podanych danych osobowych jest Prezydent Miasta Otwocka, ul. Armii Krajowej 5, 05-400 Otwock i są one podawane w celu składania wniosków  

do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
2.  Składający wniosek ma prawo do żądania od administratora dostępu do podanych danych osobowych, ich sprostowania, ograniczenia przetwarzania, a także prawo do przenoszenia 

danych. 
3.  Dane osobowe przetwarzane przez Urząd Miasta Otwocka przechowywane będą przez okres niezbędny do realizacji celu dla jakiego zostały zebrane oraz zgodnie z terminami 

archiwizacji określonymi przez ustawy kompetencyjne lub ustawę z dnia 14 lipca 1983 r. o narodowym zasobie archiwalnym i archiwach (Dz. U. z 2019 r., poz. 553 z późn. zm.), w tym 
Rozporządzenie Prezesa Rady Ministrów z dnia 18 stycznia 2011 r. w sprawie instrukcji kancelaryjnej, jednolitych rzeczowych wykazów akt oraz instrukcji w sprawie organizacji i zakresu 
działania archiwów zakładowych. 

4.  Odbiorcą danych osobowych jest Wydział Planowania Przestrzennego Urzędu Miasta Otwocka. 
5.  Składający wniosek ma prawo do wniesienia skargi do organu nadzorczego, którym jest Prezes Urzędu Ochrony Danych Osobowych z siedzibą ul. Stawki 2, 00-193 Warszawa. 
6.  Podanie danych osobowych jest wymogiem ustawowym i ma charakter obowiązkowy. 
7.  Konsekwencją niepodania danych jest pozostawienie wniosku bez rozpoznania. 
8.  Składający wniosek ma prawo w dowolnym momencie wnieść sprzeciw – z przyczyn związanych ze szczególną sytuacją składającego wniosek – wobec przetwarzania podanych 

danych osobowych. 
9.  Dane kontaktowe inspektora ochrony danych osobowych: tel. 22 779 20 01 wew. 121 lub 22 779 77 79, adres e-mail: iod@otwock.pl, ul. Armii Krajowej 5, 05-400 Otwock
10. Dane nie będą przetwarzane w sposób zautomatyzowany w tym również w formie profilowania.

\\\ POWIAT 

Ten dzień był niezwykły  
dla podopiecznych  
z Powiatowych Domów  
dla Dzieci. – Spełniliśmy jedno 
z marzeń Majki i innych  
dzieci. Ich radość była  
dla nas bezcenna – mówią 
Kinga i Daniel Sieraccy, 
inicjatorzy Dnia Dziecka  
w stajni.

W kilku Powiatowych Domach 
dla Dzieci, zlokalizowanych 

przy ulicach Ujejskiego, Prądzyńskie-
go i Cieszyńskiej, opieką objętych jest 
około 50 dzieci, które są w trudnych ży-
ciowych sytuacjach. Placówki wspiera 
wielu darczyńców. Ich losem zaintere-
sowało się także małżeństwo z gminy 
Celestynów, Kinga i Daniel Sieraccy, 
którzy postanowili podarować dzie-
ciom trochę radości. W grudniu dar-
czyńcy obdarowali dzieci świątecznymi 
prezentami, co zainspirowało ich do 
kolejnego pomysłu. – Podczas wizyty 
w domu dziecka, jedna z dziewczynek 
o imieniu Majka powiedziała, że ma-

rzy o jeździe konnej. To nas poruszyło, 
chcieliśmy spełnić jej marzenie, ale też 
i innych dzieci. Dlatego z okazji Dnia 
Dziecka przygotowaliśmy dla nich 
dużą niespodziankę – tłumaczy pani 
Kinga Sieracka, która razem z mężem 
sfinansowali m.in. wycieczkę konnymi 
powozami, a także indywidualną prze-
jażdżkę na koniu. 

\\\   Niespodzianka i konie
– Dzięki zaangażowaniu ludzi o 

wielkich sercach, którym nie jest obo-
jętny los dzieci, w czwartek, 1 czerw-
ca, odbyło się radosne świętowanie! 
Dzień rozpoczął się wizytą w Warsza-
wie, gdzie dzieci miały możliwość obej-
rzenia panoramy miasta z ostatniego 
piętra hotelu Marriott. To niezwykłe 
doświadczenie z pewnością na długo 
zapadnie im w pamięć – podkreśla sta-
rostwo powiatowe. Wychowankowie 

sądzili, że wracają do placówek i nie 
spodziewali się, że może być jeszcze 
ciekawiej. – Nasi wychowankowie do 
ostatniej chwili nie wiedzieli, że po po-
łudniu czeka na nich taka niespodzian-
ka. Zamiast wrócić do ośrodka, poje-
chaliśmy do Dąbrówki, gdzie na placu 
obok stajni na dzieci czekało mnóstwo 
atrakcji m.in. przejażdżka powozem 
konnym, dmuchańce, kozia zagroda, 
psy policyjne, wóz strażacki, ognisko, 
grill z pieczoną kiełbaską, a także lody, 
popcorn i słodkości – mówi Piotr Przy-
bylski z Powiatowego Domu dla Dzieci. 
I podkreśla, że dla dzieci był to dzień 
pełen niezapomnianych wrażeń. 

\\\   Spełniliśmy marzenia
– Majka i inne dzieciaczki były za-

chwycone jazdą konną. Stwierdziły, że 
było za krótko – śmieją się Sieraccy. – 
Jesteśmy bardzo szczęśliwi, że udało 
nam się spełnić przynajmniej to jedno 
marzenie. Dla nas było to poruszające 
i motywujące do dalszego działania – 
mówią darczyńcy. 

Jak podkreśla Piotr Przybylski, 
Dzień Dziecka był wyjątkowym dniem 
dla wychowanków. – Było to możliwe, 
przede wszystkim dzięki ogromnemu 
sercu Kingi i Daniela Sierackich. Wy-
darzenie wsparli także inni przedsię-
biorcy z Otwocka, Karczewa i Józefowa. 
Imprezę przygotowywali także wycho-
wawcy z Domu dla Dzieci nr 3 przy ul. 
Cieszyńskiej w Otwocku – podkreśla. 

Tekst i zdjęcia 
Agnieszka Jaskulska

Spełniliśmy 
marzenia dzieci

Jedną z głównych atrakcji była wycieczka konnymi wozami

Na dzieci czekało mnóstwo atrakcji  
i przekąski z grilla

\\\ KOŁBIEL 

Uroczystości jubileuszowe 
z okazji 105-lecia istnienia 
OSP w Rudzienku 
były niezapomnianym 
wydarzeniem. Po oficjalnej 
części programu,  
na uczestników czekało  
wiele atrakcji. 

Uroczystości w Rudzienku odbyły 
się w niedzielę, 28 maja. Wydarze-

nie rozpoczęło się od uroczystej mszy 
świętej w intencji druhów. Po nabożeń-
stwie odbył się uroczysty apel, który 
był centralnym punktem obchodów 
jubileuszu. W uroczystości uczestni-
czyli m.in. posłowie, przedstawiciele 
wojewódzkiego PSP i wojewódzkiego 
związku OSP, a także władz starostwa 
powiatowego oraz Adam Budyta, wójt 
gminy Kołbiel, a także mieszkańcy.

Orkiestra dęta z OSP Trąbki uświet-
niła to ważne wydarzenie, wykonując 
hymn Rzeczypospolitej Polskiej. W cza-
sie odegrania hymnu nastąpiło podnie-
sienie flagi państwowej, symbolizującej 
dumę i jedność narodową. Następnie 
druh Paweł Żurawski, prezes OSP 
Rudzienko, powitał wszystkich przy-

byłych gości, podkreślając znaczenie i 
osiągnięcia jednostki przez te 105 lat.

Podczas uroczystego apelu doko-
nano również wręczenia zaszczytnych 
odznaczeń. Medale za zasługi dla pożar-
nictwa, odznaki dla wzorowego straża-
ka, odznaki za wysługę oraz odznaki 
Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych 
zostały przekazane najbardziej zasłu-
żonym członkom OSP Rudzienko. To 
ważne wyróżnienie stanowiło uznanie 
ich oddania, poświęcenia i długotrwałej 
służby na rzecz społeczności.

– Najważniejszym momentem 
obchodów jubileuszu było odczytanie 
decyzji Komendanta Głównego o włą-
czeniu jednostki w Rudzienku do krajo-
wego systemu ratowniczo-gaśniczego 
– podkreśla kpt. Maciej Łodygowski 
z Komendy Powiatowej Państwowej 
Straży Pożarnej w Otwocku. Akt ten 
stanowił wyraz uznania dla wysokiej 
jakości pracy i profesjonalizmu jed-
nostki oraz umożliwił jeszcze skutecz-
niejsze działania ratownicze na terenie 
miejscowości i okolic. Uroczystości ju-
bileuszowe z okazji 105-lecia istnienia 
OSP w Rudzienku stanowiły okazję do 
podziękowania strażakom za ich trud 
i poświęcenie w służbie społeczności 
lokalnej. 

Po oficjalnej części programu wszy-
scy uczestnicy mieli okazję skorzystać z 
wielu atrakcji. Dla najmłodszych przy-
gotowano liczne animacje i zabawy 
prowadzone przez animatorów TIK 
TAK. Na scenie wystąpił Zespół Folklo-
rystyczny „Piskorze”, prezentując swój 
charakterystyczny repertuar. Dla pasjo-
natów tańca zorganizowano specjalną 
zabawę taneczną z udziałem zespołu 
Record, a na zakończenie wieczoru 
gwiazdą koncertu był Bobi. 

Agnieszka Jaskulska

105-lecie OSP w Rudzienku

Uroczystości jubileuszowe z okazji 
105-lecia jednostki w Rudzienku.
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Na podstawie art. 17 pkt 9 i 11 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym (Dz. U. z 2023 r. poz. 977), art. 39 ust. 1 i art. 54 ust. 2 ustawy z dnia 3 października 
2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie 
środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2022 r. poz. 1029 ze zm.) oraz 
Uchwały Nr XXXIX/257/2022 Rady Gminy Kołbiel z dnia 30 września 2022 r. w sprawie przystąpienia  
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości 
Sufczyn dla działek ew. nr 349/3, 349/4

zawiadamiam o wyłożeniu do publicznego wglądu
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości 

Sufczyn dla działek ew. nr 349/3, 349/4, wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, w dniach  
od 15 czerwca 2023 r. do 6 lipca 2023 r. w siedzibie Urzędu Gminy w Kołbieli, ul. Szkolna 1, 05-340 
Kołbiel, pok. nr 24, w godzinach pracy Urzędu oraz w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 
internetowej Urzędu Gminy w Kołbieli: http://www.kolbiel.biuletyn.net/, http://www.kolbiel.pl/.

Dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie planu miejscowego rozwiązaniami odbędzie się  
w dniu 27.06.2023 r. o godzinie 12.00 w sali nr 13 w siedzibie Urzędu Gminy w Kołbieli, ul. Szkolna 1, 
05-340 Kołbiel.

Zgodnie z art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym każdy, kto kwestionuje ustalenia przyjęte w projekcie planu miejscowego, może wnieść 
uwagi. Uwagi do projektu planu miejscowego należy składać do Wójta Gminy Kołbiel z podaniem 
imienia i nazwiska albo nazwy, adresu zamieszkania albo siedziby oraz oznaczenia nieruchomości, 
której uwaga dotyczy, w nieprzekraczalnym terminie do dnia 21 lipca 2023 r.:
–  w formie papierowej w Urzędzie Gminy w Kołbieli, ul. Szkolna 1, 05-340 Kołbiel lub na adres urzędu,
–  w formie elektronicznej za pomocą środków komunikacji elektronicznej – poczty elektronicznej  

na adres: gmina@kolbiel.pl,
–  w formie elektronicznej za pomocą elektronicznej skrzynki podawczej opatrzone kwalifikowanym 

podpisem elektronicznym, podpisem zaufanym albo podpisem osobistym.
Równocześnie, zgodnie z art. 39 ust. 1 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu 

informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 
oddziaływania na środowisko, informuję o możliwości składania uwag i wniosków do prognozy 
oddziaływania na środowisko w nieprzekraczalnym terminie do dnia 21 lipca 2023 r. w formie 
pisemnej lub ustnie do protokołu w siedzibie Urzędu Gminy w Kołbieli, ul. Szkolna 1, 05-340 Kołbiel 
albo za pomocą środków komunikacji elektronicznej na adres: gmina@kolbiel.pl bez konieczności 
opatrywania ich kwalifikowanym podpisem elektronicznym.

Organem właściwym do rozpatrzenia uwag i wniosków jest Wójt Gminy Kołbiel.

Kołbiel, dnia 07.06 2023 r.

OBWIESZCZENIE
o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu miejscowego  

planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Sufczyn  
dla działek ew. nr 349/3, 349/4

Administratorem danych osobowych przetwarzanych w związku z realizacją zadań w zakresie planowania 
przestrzennego jest Gmina Kołbiel, ul. Szkolna 1, 05-340 Kołbiel, reprezentowana przez Wójta Gminy Kołbiel (dane 
kontaktowe: tel. 25 757 39 92, fax. 25 757 39 97, email: gmina@kolbiel.pl). Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 
danych osobowych dostępna jest w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu Gminy w Kołbieli.
Zgodnie z art. 8a ust. 1 oraz art. 17a ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym,  
w związku z przetwarzaniem przez Wójta Gminy Kołbiel danych osobowych, uzyskanych w toku prowadzenia 
postępowań dotyczących sporządzania aktów planistycznych, prawo, o którym mowa w art. 15 ust. 1 lit. g rozporządzenia 
Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku 
z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 
95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016, str. 1, ze zm.), przysługuje,  
jeżeli nie wpływa na ochronę praw i wolności osoby, od której dane te pozyskano.

 

 DAM PRACĘ 

Zatrudnię kierowców kat B (4000 zł net-
to)., magazynierów na dzienną (3500 zł) 
oraz nocną zmianę (4000 zł) hurtownia 
znajduje się w Piasecznie ul. Techniczna 2 
hala J. Kontakt telefonicznych w godzi-
nach 6-14. 515-090-488 

Firma z Raszyna zatrudni  
kierowcę kat. B transporty, W-wa  
i okolice, 535 170 170

Szkoła w Mysiadle poszukuje Pani sprzą-
tającej, praca w godz. popołudniowych, 
około 5-6 godz. tel. 701 40 77 wew.12 

Poszukuję pracowników - brukarstwo, 
ogrodnictwo. Możliwość przyuczenia. 
Praca w Lesznowoli, tel. 511 126 841 

Poszukiwany pracownik fizyczny: ogrody, 
kostka, ogrodzenia. Mile widziane prawo 
jazdy kat. B, tel. 511 126 841 

KUPIĘ

Antykwariat kupi za gotówkę  
antyki, obrazy, srebra, militaria i inne. 
Ul. Dąbrowskiego 1, 22 848 03 70,  
601 352 129 

Antyczne meble, obrazy, srebra, platery, 
odznaczenia, szable, książki, pocztówki, 
504 017 418

SPRZEDAM  

Miód tegoroczny z własnej pasieki  
501 51 66 52 

USŁUGI  

Hydraulik - złota rączka tel. 733 159 220

Sprzedaż i montaż okien i drzwi wew. 
i zew. Rolety zew., wew. żaluzje, plisy, 
moskitiery. Parapety wew. i zew.  
22 717 71 00, 601 623 480, 603 310 223

Wycinka drzew tel. 505 591 721             

    Pozwolenia na użytkowanie  
dla starych domów. Legalizacje  
samowoli budowlanych sprzed lat,  
tel. 695 451 655

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE,  
REMONTY od A do Z.  

TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63 

Popsute OKNO, pęknięta szyba? Regula-
cja? Dzwoń 22 100 47 41

Anteny TV, TV SAT. Konfiguracja  
sprzętu. Zadzwoń 501 700 315

Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie tel. 502 053 214 

PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej 
508 65 20 30 

Anteny wideo domofony  
montaż naprawa 603375875 

Studnie wiercone, odwierty do pomp 
ciepła, profesjonalnie. Tel-504 320 592  

Hydroizolacje bitumiczne, dachy, tarasy 
tel.791 549 007 

Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, siatka 
+ montaż producent tel. 503 572 046 

Docieplanie poddaszy pianą, wylewki 
tel. 607 378 288

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997 

GLAZURA, GRES, REMONTY  
601 219 482

Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

Remonty, cyklinowanie tel. 510 128 912 

Hydraulik - naprawy tel. 510 128 912

ALARMY, KAMERY, DOMOFONY  
600 421 203

Ocieplenia Budynków 795 96 96 96 

Elektryk tel. 666 890 886 

TYNKI GIPSOWE i TRADYCYJNE  
604415352 

Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721        

Przeprowadzki tel. 505 591 721               

Kominiarz tel. 500 214 632         

Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721           

Naprawa, serwis okien i drzwi,  
naprawa i wymiana okuć, wymiana 
szyb i uszczelek, tel. 22 717 71 00,  
603 310 223,601 623 480  

MINI MAGAZYNY SAMOOBSŁUGOWE 
24/7 CENTRUM PIASECZNA  
TEL.502 965 591 

Schody drewniane na konstrukcji  
stalowej, meble loftowe, tarasy, 

664440566 

Dachy płaskie PAPĄ, tel. 503 450 456 

Dachy - naprawa, krycie,  
tel. 511 928 895

Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581 

Dachy, pokrycia, naprawy,  
tel. 502 473 605

AUTO-MOTO KUPIĘ

Skup kamperów, przyczep  
kempingowych 505 530 300

Skup aut za gotówkę szybki dojazd  
i wycena tel. 533 525 533

AUTO SKUP-KASACJA  
zaświadczenie legalnie 515 514 100 

Skup aut 2010-2023r. 505 530 300

SKUP AUT NA KASACJĘ 508206738  

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

KUPIĘ ZA GOTÓWKĘ KAŻDĄ  
NIERUCHOMOŚĆ Z PROBLEMEM 
PRAWNYM, ZADŁUŻONĄ,  
UDZIAŁY W NIERUCHOMOŚCIACH.  
TEL: 786-805-828

Kupię udział w nieruchomości 
513484273   

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

Działkę rekreacyjną, własnościową 
400m2 w Piskórce. Tel- 607 719 718 

Działki rekreacyjne leśne, Prażmów,  
tel. 602 770 361

Działki budowlane 800 m2  
k. Prażmowa, tel. 602 770 361    

NAUKA 

Matematyka, 664 438 144 

ZDROWIE 

Protezy zębowe naprawa  
Tel. 502 031 221
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\\\ WIĄZOWNA 

W rozmowie z „Przeglądem 
Otwockim” szkoleniowiec 
Advitu Wiązowna 
podsumował dotychczasowe 
sukcesy swoich  
podopiecznych w rundzie 
wiosennej A-klasy i opisał,  
jak dużym potencjałem 
dysponuje jego klub. 

Do końca sezonu ExpressDruk 
Klasy A pozostały dwie kolejki. 

W grze o awans liczą się obecnie trzy 
kluby: Delta Warszawa, Promnik Ła-
skarzew i Advit Wiązowna. Wołodymyr 
Kuź, trener ostatniej z wymienionych 
ekip w wywiadzie z nami nie ukrywa, 
że jego zespół mierzy wysoko. Zapra-
szamy do lektury.
\\\  Wiosną Advit Wiązowna idzie jak 
burza, wygrywając wysoko prak-
tycznie każde spotkanie. Jaki jest 
sekret Waszej dobrej dyspozycji?
Nasza świetna forma w tej rundzie wy-
nika z kilku czynników. Przede wszyst-
kim ciężka praca i zaangażowanie całe-
go zespołu. Za każdym razem staramy 

się dawać z siebie wszystko zarówno 
na treningach, jak i na meczach. Oprócz 
tego mamy swój pomysł na nasz mo-
del gry. Względem poprzedniej rundy 
nastąpiło parę zmian w tym obszarze. 
Patrząc na wyniki w tej rundzie, były to 
zmiany, które wyszły na dobre. Ważne 
jest również utrzymanie dobrej kon-
dycji fizycznej i dbanie o regenerację 
po meczach, o czym w niższych ligach 
często się zapomina. Widać, że zawod-
nicy i działacze związani z klubem 
podchodzą do swoich zadań na tyle 
profesjonalnie, na ile jest to możliwe. 
Wreszcie, mocne wsparcie ze strony 
naszych kibiców również ma ogromne 
znaczenie. To połączenie wszystkich 
tych elementów sprawia, że jesteśmy 
w tak dobrej formie.
\\\  Skutecznością imponują mię-
dzy innymi młodzi Brazylijczycy –  
Daniel Palma Rocha Junior, Leonar-
do Kevin De Souza i Gabriel Borges. 
Trzeba przyznać, że transfery oka-
zały się strzałami w 10. Widać, że 
ci zawodnicy posiadają spore umie-
jętności, o czym świadczą zdobyte  
bramki.

Transfery były nam potrzebne, by 
wzmocnić naszą drużynę. Nasi zawod-
nicy z Brazylii wykazują się dużym za-
angażowaniem i skutecznością. Tak jak 
wspomniałeś, są niewątpliwie jednymi 
z największych odkryć sezonu poprzez 
swoją skuteczność w działaniach. Na 
pewno są utalentowani i świetnie 
wpasowali się w naszą drużynę. Jed-
nak nie można zapomnieć o filarach 

naszego zespołu takich jak nasz kapitan 
Grzesiek Zimoląg, bracia Bakuła, Kuba 
Kurek, Szymon Piskorz, Przemek Żela-
zowski czy bramkarz Maciek Rudzki. 
Do tego jeszcze bracia Wesołowscy, 
gdzie jeden z nich oprócz bycia zawod-
nikiem jest również naszym fizjotera-
peutą. Bez nich Advit Wiązowna nie 
miałby szans prezentować się z tak 
dobrej strony. Oprócz wyżej wymie-
nionych każdy z zawodników w naszej 
kadrze ma bardzo duży wkład w funk-
cjonowanie zespołu. Nawet zawodnicy, 
którzy wchodzą z ławki, pokazują, że są 
bardzo wartościowi i potrafią dołożyć 
swoją cegiełkę do finalnego wyniku.
\\\  Jak zapatrujecie się na najbliższe 
mecze? Marymont zajmuje przed-
ostatnie miejsce, ale wcześniej zmie-
rzycie się z będącą blisko czwartego 
miejsca Olimpią Warszawa [Roz-
mowa była przeprowadzana przed 
wtorkowym meczem – przyp. red.].
Myślę, że przy takiej kadrze, jaką po-
siadamy, zaprezentujemy się w przy-
jemny dla oka sposób i dostarczymy 
wielu emocji. Jesteśmy zdeterminowa-
ni, by osiągnąć wcześniej założony cel. 

Uważam, że poprzez nasz styl gry każ-
dy mecz będzie ciekawy. Będziemy się 
starać pokazać prawdziwy sportowy 
charakter i walczyć do końca, co za-
prezentowaliśmy chociażby w meczu 
z drugim zespołem Józefovii Józefów, 
gdzie z wyniku 2:1 wyciągnęliśmy na 
3:2, grając w dziesięciu po faulu tak-
tycznym. Pokładam duże nadzieje w 
naszych zawodnikach i nie ukrywam, 
że w tym składzie będę liczył na wyso-
kie wygrane. Chcę również nadmienić, 
że bardzo ważne jest też wsparcie na-
szych kibiców, pomimo tego że gramy 
w A-Klasie, to przyjemnie jest widzieć 
coraz liczniejsze grupy osób przycho-
dzące na nasze mecze.
\\\  W międzyczasie Promnik Łaska- 
rzew zagra u siebie z Deltą War-
szawa, co oznacza, że ktoś z dwóch 
pierwszych miejsc straci punkty (al-
bo obie ekipy zdobędą po jednym 
punkcie). To na pewno działa na Wa-
szą korzyść w kontekście awansu. 
Nadzieja jeszcze nie umarła. Nie ukry-
wam, że każde potknięcie naszych ry-
wali daje nam cień szansy na uzyska-
nie awansu. Jednak liczymy się z każdą 
możliwą opcją. Bez względu na wynik 
nie chcemy zwalniać tempa, ciężko i su-
miennie trenujemy w oczekiwaniu na 
sukces, sezon się jeszcze nie skończył. 
Projekt, który mam okazję prowadzić, 
jest projektem długoterminowym, więc 
z czasem zrobimy swoje.
\\\  Kiedy ktoś spojrzy na media spo-
łecznościowe Advitu, organizację 
czy właśnie wymienione wcześniej 
transfery, na pewno zauważy, że 
klub się pod tym względem wyróż-
nia. Jak wiele może osiągnąć ekipa 
z Wiązownej?
Patrząc na to, jak klub funkcjonuje od 
środka, mogę z pełną odpowiedzial-
nością powiedzieć, że zaangażowanie 
jest ogromne. Zarówno zawodników, 
kibiców, jak i prezesa klubu, koordy-
natora oraz naszych sponsorów. To 
dzięki nim mamy możliwość się roz-
wijać i zakładać coraz wyższe cele. W 
takim składzie wierzę, że w przyszłości 
możliwy jest awans nawet do V Ligi. 
Na wszystko trzeba czasu, nie od razu 
Rzym zbudowano.

Rozmawiał Rafał Lipski

Liczę na wysokie wygrane

Trener Wołodymyr Kuź wierzy, że w przyszłości Advit może awansować  
do V Ligi 

Nowi zawodnicy świetnie wpasowali się do drużyny
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\\\ POWIAT 

Otwoccy kryminalni zadali 
kolejny cios narkotykowemu 
biznesowi, wytropili 
laboratorium i magazyn, 
w którym produkowano 
amfetaminę. 

F unkcjonariusze od dawna śledzi-
li mieszkańców gminy Karczew, 

którzy prowadzili produkcję i handel 
narkotykami na dużą skalę. 31-letni 
mężczyzna i jego 32-letnia partnerka 
byli dobrze zorganizowani i przygo-
towani do nielegalnej działalności, 
która przynosiła im znaczne zyski. 
Regularnie przenosili nielegalne labo-
ratorium i magazyn z narkotykami do 
różnych miejscowości w celu uniknię-
cia wykrycia. Od jakiegoś czasu śledczy 
deptali im po piętach i kilka dni temu 
zorganizowali obławę w dwóch miej-
scowościach, gdzie para z Karczewa 
prowadziła swoje nielegalne interesy.

\\\   Karczewska para  
zajmowała się  
narkobiznesem

– To jeden z największych ciosów 
w przestępczość narkotykową przepro-
wadzoną przez policjantów Wydziału 
Kryminalnego Komendy Powiatowej 
Policji w Otwocku. Funkcjonariusze 
przez kilka miesięcy intensywnie pra-

cowali nad tą skutecznie zaplanowaną 
akcją. Udało im się zgromadzić solidne 
dowody operacyjne i procesowe, wska-
zujące na szeroko zakrojony handel 
narkotykami – mówi mł. asp. Paulina 
Harabin, rzeczniczka prasowa Komen-
dy Powiatowej Policji w Otwocku. – Z 
policyjnych ustaleń wynikało również, 
że 32-letni mężczyzna był poszukiwany 
listem gończym. Oprócz handlu narko-
tykami para ta zajmowała się również 
ich produkcją – podkreśla policjantka. 
I dodaje, że otwoccy kryminalni ustalili, 
jak dokładnie działa narkobiznes kar-
czewskiej pary oraz gdzie produkują 
i przechowują nielegalne substancje.

\\\   Spektakularna obława  
służb mundurowych

W środę policjanci przeprowadzili 
jednocześnie obławę w dwóch miejsco-

wościach. Sceny jak z filmu rozegrały 
się na jednej z posesji w Karczewie oraz 
w Prominie-Kolonii w powiecie biało-
brzeskim. – W akcji uczestniczyli kontr-
terroryści z Warszawy, Radomia i Kielc. 
Funkcjonariusze kontrolowali sytuację 
zarówno na ziemi, jak i obserwowali 
działania z powietrza. 31-latek i jego 
partnerka byli kompletnie zaskoczeni 
działaniami policji. Zostali zatrzymani 
w magazynie w Karczewie – dodaje mł. 
asp. Paulina Harabin. Podczas przeszu-
kania pomieszczeń, kryminalni zabez-
pieczyli ponad 5,5 kg amfetaminy oraz 
około 9 kg mefedronu, które sprawcy 
magazynowali w gminie Karczew. – 
Natomiast w powiecie białobrzeskim, 
gdzie mieściło się ich nielegalne labo-
ratorium, funkcjonariusze zabezpie-
czyli linię technologiczną do produkcji 
narkotyków, odczynniki chemiczne i 
inne substancje wykorzystywane do 
wytwarzania substancji odurzających 
– tłumaczy policjantka. 

\\\   Technicy pracowali  
niemal przez całą dobę

Funkcjonariusze zabezpieczyli 
także kilkadziesiąt litrów odpadów, co 
wskazuje na to, że laboratorium działa-
ło przez długi czas. Rzeczniczka praso-
wa KPP Otwock dodaje również, że na 
miejsce wezwano techników z Labora-
torium Kryminalistycznego Komendy 
Stołecznej Policji, a także technika kry-

minalistycznego i dochodzeniowców z 
otwockiej jednostki. – Z uwagi na dużą 
ilość substancji, oględziny prowadzono 
niemal przez całą dobę. Stężenie opa-
rów w pomieszczeniach było tak duże, 
że w akcji uczestniczyli także strażacy, 
którzy musieli wentylować budynek – 
zaznacza policjantka.  

Poszukiwany 31-latek i jego 32-let-
nia partnerka usłyszeli już zarzuty. 
Prokurator z Prokuratury Rejonowej 
w Otwocku zarzucił im popełnienie 
przestępstw narkotykowych związa-
nych z produkcją i handlem. Prokurator 
złożył również wniosek do sądu o tym-
czasowe aresztowanie pary. Sąd poparł 
wnioski prokuratorskie, a mieszkańcy 
gminy Karczew trafili za kratki na trzy 
miesiące. 

Rafał Marzec

Nalot na fabrykę 
narkotyków
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